
 

 

 

Styremøtereferat 
Februar 2023 

  

Type Møte: Stavanger Hockey 

Sted: DNB/ Teams 

Dato: 01.02.23 

Tid: 18:00 -20:00 

Inviterte: Kari Johnson, Tore Sunde, Kjetil Kaland, Christian Bjørnsen, Ruben Smith, Katja P. 
Åsland, Lars Peder Nagel, Håkon Fossmark, Ståle Fjellberg, Leif Solland, Frode 
Klungtveit, Jeanette Jekteberg 

  

  
  

  

  

Saksliste 

 
Sak: Beskrivelse: Ansvarlig 

1/02/23 Referat fra forrige styremøte 
 

• Godkjennelse 
 

 

2/02/23 Oppfølgingssaker - se vedlagt skriv om diverse saker 
 

I. Rent Idrettslag 
Styret gjennomførte sertifiseringen til Rent Idrettslag og er 
sertifisert i to år. I handlingsplanen ønsker man å holde to 
kompetansehevingstiltak. Ett for ungdomsskolenivå og ett 
for vgs-nivå for å øke kunnskap om kosthold og doping.  

 

 
 
Ruben/Kari 
 
Christian 
 

3/02/23 Beslutningssaker - se vedlagt skriv om diverse saker 
I. Innføring av nytt styre 

Forslag til vedtak: 

Alle innvalgte styremedlemmer i Stavanger Hockey skal delta 

på et innføringsmøte i klubbdrift og klubbøkonomi, samt 

NIFs kurs i styrevirksomhet. Dette gjennomføres innen 2 

måneder etter årsmøte. 

Forslag vedtatt 

 
 
 



 

 

 

 
II. Styrehonorar 

Forslag til vedtak: 

Styreleder tilbys et årlig styrelederhonorar på 35.000,-.  

Forslag vedtatt. 
 
III. Endring av alderstrinn for betalte trenere 

Forslag til vedtak: 

Klubben tilbyr lønnet trener f.o.m. U13.  

Forslag vedtatt. 

Tilleggsinformasjon: 

Viktig presisering er at foreldretrenere fortsatt skal ansees 
som aktuelle for lønnet verv som trener. I tillegg kan lag som 
sliter med trenerressurser i barneidretten sende søknad ti 
styret om å få lønnet trener før U13. Dette gjelder fra 
hockeyskolen. Denne trenerkostnaden dekkes utelukkende 
av laget. 

IV. Retningslinjer for lagspons målvaktsutstyr 
Forslag til vedtak: 
IHK Stavanger forbeholder seg retten til markedsrettigheter 
på alle leggskinn i alderstrinnet U8-U11 ettersom de er kjøpt 
av klubben. IHK Stavanger forbeholder seg retten til alle 
markedsrettigheter på leggskinn i alderstrinnet U12-U18 
ettersom klubben har inngått avtale med CCM som 
tilgjengeliggjør innkjøp av utstyr til 50%, samt at klubben gir 
refusjon på inntil 50% av innkjøpspris på leggskinn og hjelm 
mot kvittering (må benytte klubbens refusjonsskjema med 
vedlegg) oppad til 4000,- totalt for begge produkter. 
 
Ved eventuelle inngåtte klubbsponsoravtaler om profilering 

på leggskinn vil klubben øremerke disse midlene til å 

opprettholde og forbedre refusjonsordningen. 

 

Forslag vedtatt. 
 
 
 



 

 

 

V. Klubbens standpunkt ang. MyGame 
Forslag til vedtak: 
 
Saken utsettes. Styret tar saken opp igjen til diskusjon når 
særforbundene i idretten, sammen med medieaktørene, har 
et nytt utkast til avtale og retningslinjer klar. 
 
Forslag vedtatt. 
 
 

4/02/23 Informasjonssak – se vedlagt skriv om diverse saker 
 

I. Oppdatering ang. nytt budsjett 
 
Nytt budsjett jobbes med pr. dags dato. 
 

II. Årsmøte 2023. Sette dato. 
 
Årsmøte i 2023 blir onsdag 29. mars 
 

III. Endringer til klubbhåndbok 
 
Ruben la frem forslag til endringer i klubbhåndbok, bl.a. på 
visjon og verdier. Han jobber sammen med Oilers på nye 
felles verdigrunnlag. Det bel også diskutert å ta inn 
«sammen er vi sterke» som klubbens motto, men det 
avhenger av om Oilers kommer til å fortsette å bruke det. 
  

IV. Hvordan få styret til å fremstå mer transparent? 
Alle vedtak publiseres under en styrefane på hjemmesiden, 
samt refereres til i laglederinfo som Vidar sender ut. Styret 
ønsker også å ha hyppigere informasjon ut til alle i klubb 
gjennom Spond eller nyhetsbrev på mail. Hyppigheten 
anslås til å være ca. én gang hver måned/halvannen måned. 
For å kunne komme ut med denne informasjonen må 
styremøtereferatene godkjennes innen en uke etter 
styremøtet. 
 

 

Ruben/Kari 

5/02/23 Annet 

I. Ruben informerte om styrevedtak som kom fra NIHF 
onsdag. 

 
Viser til søknad fra Ishockeyklubben Stavanger og Sandnes 
Ishockeyklubb. Styret i NIHF har behandlet saken og fattet 

Kari 



 

 

 
følgende vedtak: 
 

1. Styret vedtok at Sandnes, gitt at 

forutsetningene angitt i søknaden 

opprettholdes, kan tildeles plass i U18 Elite 

sesongen 23/24.  

2. Laget gis dispensasjon fra Kampreglementets 

§5-1.3 om bruk av utenlandske spillere under 

seriespillet.  

3. Laget vil ikke kunne kvalifisere seg til NM-

sluttspillet. 

 

II. Innspilt sak fra 3. divisjonslaget ang. reisestøtte. 

 

Vedtak i saken:  

3. Divisjon Senior har ikke budsjetterte kostnader til reisestøtte.  

Reisene har blitt fullt og helt dekket av spillerne slik som søknaden 

forklarer, noe som også er forventet.  

Totalkostnaden ved spill i 3. div beskrives som urettferdig høy, 

men det er ingen hemmeligheter ang. kostnadsbildet ved dette 

laget ved sesongstart.   

 

Til sammenligning så oppleves ikke 3. divisjon seniors kostnad 

som forholdsvis høy til sammenligning med andre lag i klubben 

Videre har 3. divisjon fritak fra både kioskdugnad og 50/50-lotteri 

og har heller ikke engasjert seg i annen dugnad eller sokkesalg for 

å overkomme kostnadsutfordringer. 3. Div Senior har denne 

sesongen også takket nei til dugnadsarbeid som kunne gått til 

laget. 

 

Styret i IHKS innvilger derfor ikke midler til reisestøtte til 3. divisjon 

Senior. 

 

Skulle medlemmene ved 3. divisjon senior ønske en endring i drift 

rundt dette laget oppfordres dem til å spille inn en sak til årsmøtet 

hvor 3.div vurderes som aktuelle for reisestøtte og/eller redusert 

treningsavgift. 

 

 

 
 
 

 



 

 

 

 
Saker til oppfølging neste styremøte 

 
Sak: Beskrivelse: Ansvarlig 

 • Forbedring av avtaler i forkant av neste ONS 

• Oppdatere fire satsingsområder inn i revidert 
klubbhåndbok 

• Revidering av verdigrunnlag og visjon til 
klubbhåndbok 

• Sportsplan 

Ruben 
Ruben 
 
Ruben 
 
Fredrik 

 


